
Acta de la Junta Municipal del Distrito Este

Nº de Acta: 1 

Carácter de la sesión: Ordinaria 

Fecha de la sesión: 27. enero . 2021

Hora inicio/fin: 20:16 / 20:35

Lugar: Realizada  telemáticamente  por  videoconferencia,  debido  a una  situación
excepcional, como es el estado de emergencia para la salud ocasionada por el
virus  Covid-19,  que  justifica  su  celebración  por  medios  telemáticos  a  los
efectos del artículo 46.3 de la Ley 7/1985, de 2 de abril,  Reguladora de las
Bases del Régimen Local.

Miembros asistentes:

DAVID DONATE CASTIBLANQUE
JORGE RIBES VICENTE
LUCIANO FERRER PONS
IGNACIA LORITE MARTÍNEZ
JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA
SERGIO TOLEDO LLORENS
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
ESTEBAN ADELL BOIX
NURIA SOLSONA SORRIBES

Miembros ausentes: 

LAMBERTO SÁNCHEZ MARINA
VICKY AMORES HEREDIA
JOSÉ D PARRA CUARTERO
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT

Presidente (Partido Socialista – PSPV)
Vicepresidente (PSPV)
Concejal (VOX)
Vecina (Alcaldía) 
Vecino (Alcaldía) 
Vecino (Partido Popular – PP)
A VV Gumbau
A VV Bulevar. Vicente Blasco Ibáñez
AMPA CP Lluis Revest

Vecino (Ciudadanos) (*)
A VV Rafalafena (*)
A VV Doctor Marañón y Adyacentes
A VV Rafalafena dels Tarongers 

(*) Excusa ausencia

Secretario:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Por el señor Presidente se abre la sesión dando paso al primer punto del orden
del día:

1º.- Aprobación del acta de la sesión anterior de fecha 16 de diciembre de
2020.

Se aprueba por unanimidad de los miembros asistentes.
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2º.- Informe del Presidente.

El señor Presidente cede la palabra al señor Secretario que comenta algunos de
los asuntos planteados en la Junta de 16/12/2020, y que se han ido contestando por los
diferentes departamentos municipales:

3º.- Ruegos y preguntas.

Interviene Nuria Solsona Sorribes. La señora Solsona comenta que algo se han
notado las actuaciones policiales a la entrada y salida del CP Lluis Revest, sobre todo el
aparcamiento en doble fila.

La señora Solsona pregunta al señor Presidente si puede facilitarles información
sobre  el  cambio  de  localización  del  Conservatorio.  Se  pensaba  que  iba  en  un primer
momento  en  el  Distrito  Este,  pero  una  nota  en  la  prensa  local  propone  un  cambio  y
tampoco aparece ningún detalle del uso que se le daría a ese solar junta a la Ciudad de la
Justicia. El señor presidente comenta al respecto que el la próxima Junta se aportará más
información del tema.

Interviene Sergio Toledo Llorens. El señor Toledo pregunta sobre las inversiones
del  Pirecas que ya se han ejecutado.  El señor presidente comenta al  respecto que se
actualizarán y se las remitirá lo antes posible.

Interviene  Esteban  Adell  Boix.  El  señor  Adell  comenta,  con  relación  a  la
problemática de los contenedores que recogen el plástico, el cual se acumula alrededor de
ellos sobre todo los fines de semana, dando una imagen bastante penosa, que la gente se
plantea si no sería mejor depositarlos en el contenedor verde de siempre.

Que la asociación de vecinos del Bulevar Vicente Blasco Ibáñez defiende que la
zona frente a la Ciudad de la Justicia, que sea una zona de disfrute para el barrio y no una
simple zona de aparcamiento. En esa zona estaría bien,  añade el señor Adell,  colocar
zonas de juegos o de actividades deportivas, etc. que sean aprovechables realmente para
el barrio.

Interviene  José M. Rebollo de la Rosa. El señor Rebollo manifiesta en primer
lugar su malestar por la ocupación de varios jóvenes del campo de fútbol de Rafalafena
estos días pasados, quienes entraron saltando la valla por el pasaje de la calle Germán
Monzón Gamón. Cuando las instalaciones deportivas, en estos momentos de pandemia

NOMBRE ASUNTO REMITIDO A CONTESTACIÓN

SANIDAD
LUCIANO 
FERRER PONS

Indica que se han avistado ratas en la calle La 
Luna

TRATAMIENTOS DE DESENSECTACIÓN Y 
DESRATIZACIÓN DE LAS TRAPAS DEL 
ALCANTARILLADO:  El día 29/12/2020 se 
trata la calle la Luna

SANIDADSERGIO TOLEDO 
LLORENS

Indica presencia de ratas por el barrio de 
Rafalafena, zona Auditorio y zona Censa.

TRATAMIENTOS DE DESINSECTACIÓN Y 
DESRATIZACIÓN DE LAS TRAPAS DEL 
ALCANTARILLADO:  los días 17, 18, 22, 
23 y 24 de diciembre de 2020 se realiza 
toda la zona Censal; y los días 30 y 31 de 
diciembre de 2020 y 7 de enero de 2021 se 
realizan las calles Rafalafena, 
Columbretes, Dr. Ferrán, Puig Roda Taxida, 
Miguel Servet, Alegre Renau y plaza Virgilio 
Oñate Gil
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están cerradas, allí estaban estos jóvenes jugando al fútbol, además sin mascarillas. Estos
hechos ya se denunciaron a la Policía Local.

Se  solicita  que  se  tomen  las  medidas  oportunas  para  que  la  valla  de  esas
instalaciones deportivas (campo de fútbol) de Rafalafena no sea tan fácil de saltar.

En  la  ronda  de  circunvalación,  frente  al  Colegio  Izquierdo  hay  unos  paneles
informativos que están girados, seguramente por el viento de estos días atrás.

El señor Rebollo, comenta que en estos momentos de pandemia, en el que nos
encontramos con algunas restricciones como es por ejemplo no poderse juntar en grupos
de personas en la calle, está ocurriendo que, por una parte, los accesos a los colegios se
realizan de forma escalonada para no provocar aglomeraciones, y por otra, a la salida del
colegio algunos padres se llevan el café y la merienda de los niños formándose grupos de
personas que no deberían juntarse, ya que no está permitido en estos momentos.

Finalmente,  el  señor Rebollo  denuncia  que algunas cafeterías en la  plaza M.ª
Agustina,  tiran  sin  más  a  los  contenedores  verdes,  las  cajas  de  cartón  de  todos  los
productos que les suministran. 

 Y no habiendo más asuntos que tratar se levanta la sesión, siendo las veinte
horas y treinta y cinco minutos,  extendiéndose de ella  la  presente acta firmada por el
Presidente y el Secretario.

(Documento firmado electrónicamente al margen.)
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Acta de la Junta Municipal del Districte Est

Nº d'Acta: 1 

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 27. enero . 2021

Hora inici/fi: 20:16 / 20:35

Lloc: Realitzada  telemàticament  per  videoconferència,  a  causa d'una  situació
excepcional, com és l'estat d'emergència per a la salut ocasionada pel virus
Covid-19, que justifica la seua celebració per mitjans telemàtics als efectes de
l'article 46.3 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del Règim
Local.

Membres assistents:

DAVID DONATE CASTIBLANQUE
JORGE RIBES VICENTE
LUCIANO FERRER PONS
IGNACIA LORITE MARTÍNEZ
JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA
SERGIO TOLEDO LLORENS
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
ESTEBAN ADELL BOIX
NURIA SOLSONA SORRIBES

Membres absents: 

LAMBERTO SÁNCHEZ MARINA
VICKY AMORES HEREDIA
JOSÉ D PARRA CUARTERO
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT

President (Partit Socialista – PSPV)
Vicepresident (PSPV)
Regidor (VOX)
Veïna (Alcaldia) 
Veí (Alcaldia) 
Veí (Partit Popular – PP)
A VV Gumbau
A VV Bulevard. Vicente Blasco Ibáñez
AMPA CP Lluis Revest

Veí (Ciutadans) (*)
A VV Rafalafena (*)
A VV Doctor Marañón i Adjacents
A VV Rafalafena dels Tarongers 

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Pel senyor President s'obri la sessió donant pas al primer punt de l'orde del dia:

1r.-  Aprovació de l'acta de la sessió anterior  de data 16 de desembre de
2020.

S'aprova per unanimitat dels membres assistents.

2n.- Informe del President.
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El senyor President cedix la paraula al senyor Secretari que comenta alguns dels
assumptes plantejats en la Junta de 16/12/2020, i que s'han anat contestant pels diferents
departaments municipals:

3r.- Precs i preguntes

Intervé  Nuria Solsona Sorribes. La senyora Solsona comenta que si que s'ha
notat  l'actuació  policial  en  les  entrades  i  eixides  al  CP  Lluis  Revest,  sobretot  en
l'aparcament a doble fila.

La senyora Solsona pregunta al  senyor President  si  pot  facilitar-los informació
sobre  el  canvi  de  localització  del  Conservatori.  Es  pensava  que  anava  en  un  primer
moment en el Districte Est, però una nota en la premsa local proposa un canvi i tampoc
apareix cap detall de l'ús que se li donaria a eixe solar junt a la Ciutat de la Justícia. El
senyor  president  comenta  respecte  d'això  que  el  la  pròxima  Junta  s'aportarà  més
informació del tema.

Intervé  Sergio Toledo Llorens. El senyor Toledo pregunta sobre les inversions
del  Pirecas  que  ja  s'han  executat.  El  senyor  president  comenta  respecte  d'això  que
s'actualitzaran i se li remetrà com més prompte millor.

Intervé  Esteban  Adell  Boix.  El  senyor  Adell  comenta,  amb  relació  a  la
problemàtica dels contenidors que arrepleguen el plàstic, el qual s'acumula al voltant d'ells
sobretot els caps de setmana, donant una imatge prou penosa, que la gent es planteja si
no seria millor depositar-los en el contenidor verd de sempre.

Que l'associació de veïns del Bulevard Vicente Blasco Ibáñez defén que la zona
enfront de la Ciutat de la Justícia, que siga una zona d’aprofitament per al barri i no una
simple zona d'aparcament. En eixa zona estaria bé, afig el senyor Adell, col·locar zones de
jocs o d'activitats esportives, etc. que siguen aprofitables realment per al barri.

Intervé José M. Rebollo de la Rosa. El senyor Rebollo manifesta en primer lloc el
seu malestar per l'ocupació de diversos jóvens del camp de futbol de Rafalafena estos dies
passats, els que van entrar botant la tanca pel passatge del carrer Germà Monzón Gamón.
Quan les instal·lacions esportives, en estos moments de pandèmia estan tancades, allí
estaven  estos  jóvens  jugant  al  futbol,  a  més  sense  màscares.  Estos  fets  ja  es  van
denunciar la Policia Local.

NOM ASSUMPTE ENVIAT A CONTESTACIÓ

I S S A N K A  R O D R Í G U E Z  
M O N S E R R A T

Un cont enidor  ( de col or  verd) davant de l a 
guar der ia SAN Cri st obal  que t é la t apa tr encada

D I R E C C I Ó N  S S  U R B A N ÍS T IC . 

IN F R A E S T R U C  Y  S O S T E N I B I L .

S'ha donat  or de a l' empr esa concessi onàr ia 
per què ho reparen.

POLI CIA LOC AL
ISSANKA 
RODRÍ GUEZ MONSERR AT

Que una veï na del G rup Raf al afena dels 
Taronger s es queixava d'un suposat assetj ament  
per par t d'uns jóvens,  que s' assenten en el  port al  de sa casa consumint begudes alcohòliques i  
f um ant  porr os

S'ha posat este cas en coneixement de la 
Polici a Nacional . No obstant per  par t de la Polici a Local es r eali tzarà t ambé vi si ta 
d'inspecci ó i vigilància.

Indica que s’han vista rates al carrer de la Lluna. SANIDAT
LUCIANO 
FERRER PONS

TRACTAMENTS DE DESINSECTACIÓ I 
DESRATITZACIÓ DE LES TRAPES DEL 
CLAVEGUERAM: EL dia 29/12/2020 se fa 
un tractament al carrer La Lluna.

SANIDATSERGIO TOLEDO 
LLORENS

Indica presencia de ratas por el barrio de 
Rafalafena, zona Auditorio y zona Censa. 

TRACTAMENTS DE DESINSECTACIÓ I 
DESRATITZACIÓ DE LES TRAPES DEL 
CLAVEGUERAM:  els dies 17, 18, 22, 23 i 
24 de desembre de 2020 es realitza tota la 
zona Censal; i els dies 30 i 31 de 
desembre de 2020 i 7 de gener de 2021 es 
realitzen els carrers Rafalafena, Illots, Dr. 
Ferrán, Puig Roda Taxida, Miguel Servet, 
Alegre Renau i plaça Virgili Oñate Gil
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Se sol·licita  que  es  prenguen  les  mesures  oportunes  perquè  la  tanca  d'eixes
instal·lacions esportives (camp de futbol) de Rafalafena no siga tan fàcil de botar.

En la ronda de circumval·lació, enfront del Col·legi  Izquierdo hi ha uns panells
informatius que estan girats, segurament pel vent d'estos dies arrere.

El senyor Rebollo, comenta que en estos moments de pandèmia, en el que ens
trobem amb algunes restriccions com és per exemple no poder-se ajuntar en grups de
persones  en  el  carrer,  està  ocorrent  que,  d'una  banda,  els  accessos  als  col·legis  es
realitzen de forma escalonada per a no provocar aglomeracions, i d'una altra, a l'eixida del
col·legi  alguns  pares  es  porten  el  café  i  el  berenar  dels  xiquets  formant-se  grups  de
persones que no haurien d'ajuntar-se, ja que no està permés en estos moments.

Finalment,  el  senyor  Rebollo  comenta  que  algunes  cafeteries  en  la  plaça  Mª
Agustina, tiren sense més als contenidors verds, les caixes de cartó de tots els productes
que els subministren. 

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint  hores i
trenta-cinc minuts, estenent-se d'ella la present acta firmada pel President i el Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.)
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